



PERBADANAN SUKAN SARAWAK

RALAT

NOTIS IKLAN TENDER

Merujuk kepada notis iklan tender yang telah dikeluarkan oleh Perbadanan Sukan Sarawak pada 27 November 2021, dimaklumkan bahawa terdapat pindaan maklumat notis tender melibatkan **masa taklimat tender & lawatan tapak**.

1. Tender adalah dipelawa daripada Kontraktor – Kontraktor yang berdaftar dengan **Unit Pendaftaran Kontraktor dan Juruperunding (UPKJ)** dalam **Kelas** dan **Jenis Pendaftaran** yang berkaitan serta mempunyai tempoh pendaftaran yang sah untuk membuat tawaran buat masa ini bagi bekalan & perkhidmatan berikut:

NO. RUJUKAN TENDER & TAJUK TENDER	BUTIR PENDAFTARAN	YURAN DOKUMEN TENDER (RM)	LOKASI TAKLIMAT TENDER & LAWATAN TAPAK (WAJIB)	TARIKH TUTUP PENGAMBILAN / PENJUALAN DOKUMEN TENDER	TARIKH TUTUP DAN MASA PENYERAHAN DOKUMEN TENDER
T/SSC/21/2021 "PROPOSED SARAWAK CRICKET & RUGBY GROUND ON LOT 9781, BLOCK 18, SALAK LAND DISTRICT (PHASE 1)"	UPKJ (KERJA) BUMIPUTERA	DIBAYAR DALAM BENTUK BANK DERAF/TUNAI ATAS NAMA "PERBADANAN SUKAN SARAWAK" RM 250.00 (TIDAK DIKEMBALIKAN)	13 DISEMBER 2021 (ISNIN) / 9.00 PAGI / BILIK TAKLIMAT, ARAS 1, STADIUM SARAWAK, PETRA JAYA, KUCHING	27 DISEMBER 2021 (ISNIN)	28 DISEMBER 2021 (SELASA) sebelum 12.00 TENGAHARI
	CLASS B atau BX				
	HEAD III				
	SUB - HEAD 1(a)				
	HEAD IV				
SUB - HEAD 2(a)					

2. Hanya Pentender yang menghadiri **TAKLIMAT TENDER & LAWATAN TAPAK (WAJIB)** sahaja yang dibenarkan untuk membeli Dokumen Tender. Dokumen Tender hanya akan dijual kepada **PEMILIK ATAU WAKILNYA YANG DIBERI KUASA SECARA BERTULIS OLEH PEMILIK / RAKAN KONGSI / PENGARAH SYARIKAT**. Pemilik atau wakilnya hendaklah mengemukakan **SIJIL ASAL UNIT PENDAFTARAN KONTRAKTOR DAN JURUPERUNDING (UPKJ), SIJIL ASAL PENGIKTIRAFAN BUMIPUTERA** (jika berkenaan), **COP RASMI SYARIKAT** dan **SURAT PERWAKILAN KUASA** (jika berkenaan).
3. Dokumen Tender boleh diperolehi mulai **14 DISEMBER 2021 (SELASA)** hingga **27 DISEMBER 2021 (ISNIN)** pada maklumat seperti berikut:

NO. RUJUKAN TENDER & TAJUK TENDER	LOKASI PENGAMBILAN / PENJUALAN DOKUMEN TENDER	HARI / MASA
T/SSC/21/2021 "PROPOSED SARAWAK CRICKET & RUGBY GROUND ON LOT 9781, BLOCK 18, SALAK LAND DISTRICT (PHASE 1)"	UNIT AKAUN, ARAS 0, PANDELELA RINONG AQUATIC CENTRE, PETRA JAYA, KUCHING	ISNIN – KHAMIS: 9.00 AM – 12.00 PM 2.00 PM – 4.00 PM JUMAAT: 9.00 AM – 11.30 AM 2.30 PM – 4.00 PM

4. Dokumen Tender / Sebut harga hendaklah dimasukkan sendiri oleh **PEMILIK/ WAKIL SYARIKAT / FIRMA** ke dalam **PETI TAWARAN** dengan menggunakan **SAMPUL BERLAKRI** serta mempunyai catatan **NOMBOR RUJUKAN TENDER** dan **TAJUK TENDER**. Dokumen Tender / Sebut harga hendaklah diserahkan selawat-lewatnya **JAM 12.00 TENGAHARI** pada tarikh tutup seperti yang dinyatakan dan dihantar ke alamat seperti di bawah:

**KETUA PEGAWAI EKSEKUTIF
PERBADANAN SUKAN SARAWAK,
d/a STADIUM SARAWAK,
JALAN STADIUM, PETRA JAYA,
93050 KUCHING, SARAWAK.**

5. Penender adalah dikehendaki untuk mengemukakan dokumen tender lebih awal dari tarikh dan masa tutup yang ditetapkan untuk mengelakkan kesukaran dan kesulitan semasa berurusan untuk mengemukakan dokumen tender pada hari tender ditutup.
6. Ini adalah berikutan arahan atau peraturan khusus yang perlu dipatuhi oleh pelawat sebelum memasuki premis kerajaan dan bagi memastikan petender sebelum tarikh dan masa tutup tender.
7. Perbadanan Sukan Sarawak tidak akan bertanggungjawab sekiranya petender lewat untuk mengemukakan dokumen tender pada masa dan tarikh yang ditetapkan disebabkan arahan atau peraturan khusus yang perlu dipatuhi sebelum memasuki premis kerajaan.
8. Dokumen Tender yang diterima selepas tarikh dan masa tutup tidak akan dipertimbangkan.

PERBADANAN SUKAN SARAWAK TIDAK TERIKAT UNTUK MENERIMA TAWARAN TERENDAH ATAU MANA-MANA TAWARAN ATAU MEMBERI APA-APA SEBAB DI ATAS PENOLAKAN SESUATU TAWARAN TERSEBUT.

***“BERSATU, BERUSAHA, BERBAKTI”
“AN HONOUR TO SERVE”***

**DR. ONG KONG SWEE
KETUA PEGAWAI EKSEKUTIF
PERBADANAN SUKAN SARAWAK**

30 NOVEMBER 2021